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Z á p i s n i c a 

 

z 17. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 29. júna 2018 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 17. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Vyhodnotenia plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí 
4) Vypočutie prítomných občanov obce 
5) Komunitný plán sociálnych služieb 
6) Žiadosť o dotáciu a) CVČ Spišská Stará Ves 

                              b) podpora pre vydanie monografie 
7) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018 
8) Rozpočtové opatrenie č. 2, 3 
9) Záverečný účet obce – a) stanovisko HK k záverečnému účtu obce za rok 2017 

                                     b) návrh záverečného účtu obce 

                       c) použitie rezervného fondu 

10) Návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2017 

11) Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva a rozsahu výkonu funkcie starostu obce 

na nové volebné obdobie r. 2018 – 2022 

12) Informácie starostu obce (cesty, zdravotné stredisko, autobusové zastávky, projekt 

cyklotrasy /oddychový altánok/, odvodnenie obce ...) 

13) Interpelácie poslancov 
14) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci   /Uznesenie č. 1/3/2018/ 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: PaedDr. Katarína Špesová 

  Ing. Marián Jarembinský 

  Jaroslav Hrebík 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 16. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 4.5.2018  

boli prijaté uznesenia č. 1/2/2018 – 15/2/12018, ktoré boli starostom podpísané a zverejnené. 

Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom a nesplnenom 

uznesení OZ.  

   /Uznesenie č. 3/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

     

K bodu 5/  Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou. Obec je povinná mať komunitný plán 

sociálnych služieb. Naša obec mala vypracovaný, ale na základe zmeny zákona o sociálnych 

službách sme ho poopravili a na predchádzajúcom zastupiteľstve sme schválili návrh 

komunitného plánu soc. služieb, ktorý bol aj vyvesený na našej úradnej tabuli obce dňa       

21.5.2018. Dodnes neboli k predmetnému komunitnému plánu doručené žiadne pripomienky 

zo strany občanov. Dokument pripomienkovala pani poslankyňa a tieto pripomienky sme 

následne opravili a tak Vám ho dnes predkladám na schválenie, následne musí obec tento 

dokument zaslať na Prešovský samosprávny kraj. 

                                                                              /Uznesenie č. 4/3/2018/                                                                                                                 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 6/  

a) Dňa 23. 5. 2018 bola obci doručená žiadosť z Centra voľného času (CVČ) z mesta Spišská 

Stará Ves o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na činnosť CVČ pre deti s trvalým pobytom 

v našej obci. 

V decembri minulého roku sme schválili VZN č. 4/2017 o financovaní originálnych 

kompetencií obce Veľký Lipník na úseku školstva, kde v prílohe č. 1 máme odsúhlasenú 

výšku finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie deti v CVČ a mimo CVČ. Záujmové 

vzdelávanie v CVČ v sume 60.- € na žiaka a záujmové vzdelávanie mimo CVČ v sume 40.- € 

na žiaka. Navrhujem schváliť  dotáciu podľa platného VZN. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Dňa 11. 5. 2018 prišla na obec žiadosť prostredníctvom emailu, v ktorej nás prosia 

o podporu pri vydaní 500 stranovej farebnej monografie „Salašníctvo v Karpatoch“ (310 strán 

textu), ktorá prešla recenzným pokračovaním, doplnená fotodokumentačným materiálom (190 

strán) v náklade 300 kusov. Predpokladané finančné prostriedky na vydanie monografie sú 

v rozsahu  cca 10 000 Eur.  

 Vaša obec patrí k tým, ktorá je založená na valaskom práve a má bohaté salašnícke 

tradície  (v monografii je uvedený erb vašej obce). Budem Vám povďačný za finančnú pomoc 

pri vydaní monografie – takto znela časť tejto žiadosti.  

 Po krátkej diskusii sa poslanci rozhodli nepodporiť túto žiadosť o dotáciu. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra je potrebné schvaľovať 2 krát do 

roka. Tento plán ste obdŕžali v materiáloch a taktiež bol vyvesený dňa 21. 6. 2018 na našej 

webovej stránke obce v časti, úradná tabuľa – oznámenie, uviedol starosta. 

Poprosím hlavného kontrolóra obce (HK), aby predniesol plán kontrol na druhý polrok 2018. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 7/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Materiál ste obdŕžali spolu s pozvánkou k dnešnému rokovaniu obecného 

zastupiteľstva. Rozpočtové opatrenie č. 2 a č. 3 sa týka najmä prerozdelenia rezervného 

fondu, ale taktiež aj úprav jednotlivých položiek, kde sú prečerpane alebo naopak čerpanie je 

veľmi nízke.  

 Starosta podrobne predniesol poslancom jednotlivé rozpočtové opatrenia. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 8/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 9/  

a) Poprosím HK, aby predniesol svoje stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2017. 
 

                                                                                                     /Uznesenie č. 9/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Materiál k záverečnému účtu obce ste obdŕžali spolu s pozvánkou, taktiež je od        

13.6.2018 vyvesený na našej webovej stránke obce v časti úradná tabuľa – 

hospodárenie. 

Pred chvíľou predniesol hlavný kontrolór svoje stanovisko k záverečnému účtu obce 

a teraz by sme mali prejsť k schvaľovaniu záverečného účtu obce, uviedol starosta. 

 

                                                           /Uznesenie č. 10/3/2018; Uznesenie č. 11/3/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Vzhľadom k tomu, že sme minulý rok dokázali ušetriť a vytvoriť rezervný fond 

môžeme financie v rezervnom fonde použiť na realizáciu určitých projektov. 

Momentálne sú niektoré projekty v štádiu hodnotenia, ale je nutné použiť finančné 

prostriedky aj na rozbehnutie nových projektov, nakoľko vyšli nové výzvy. 

Väčšina projektov je v štádiu vyhodnocovania a v prípade úspešnosti budeme 

potrebovať finančné prostriedky na dofinancovanie týchto projektov v rámci 

kapitálových výdavkov. 

                                                                                                   /Uznesenie č. 12/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Podľa § 4 ods. 3 pís. s) zákona o obecnom zriadení, obec vedie kroniku v štátnom 

jazyku. Vedenie kroniky pozostáva z vykonávania ročných záznamov. Pred zápisom by 

záznam malo schváliť obecné zastupiteľstvo. Návrh zápisu do obecnej kroniky za rok 2017 je 

zverejnený na internetovej stránke  v časti úradná tabuľa  – na pripomienkovanie. Návrh bude 

vyvesený aj našej úradnej tabuli obce a k nahliadnutiu bude u kronikárky pani Kaminskej. 

Návrh bol vyvesený dnes dňa 29. 6. 2018 a bude vyvesený na pripomienkovanie do 7.12.2018 

Podotýkam, že informáciu o zverejnení dávam na vedomie a následné začína plynúť lehota na 

pripomienkovanie s tým, že zápis by bol schvaľovaný na decembrovom zasadnutí. 

 

 /Uznesenie č. 13/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci                          

 

K bodu 11/ Vzhľadom na blížiaci sa termín komunálnych volieb je potrebné pamätať na 

povinnosť obecného zastupiteľstva určiť na nasledujúce volebné obdobie počet poslancov 

a rozsah výkonu funkcie starostu a to najneskôr 90 dni pred voľbami. 

 Počet poslancov na cele volebné obdobie určuje pred voľbami obecné zastupiteľstvo 

podľa počtu obyvateľov  v súlade so zákonom §11 ods. 3 zákona NR SR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov takto:  

Od 501 – 1000 obyvateľov, kde patrí aj naša obec, sa určuje počet poslancov 5 až 7. 

 Taktiež je povinnosťou určiť, aj rozsah výkonu funkcie starostu obce na nové volebne 

obdobie. 

 

 /Uznesenie č. 14/3/2018; Uznesenie č. 15/3/2018/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 12/  

 Cesty - ako ste si už všimli, začalo sa s úpravou cesty od ZŠ po futbalové ihrisko.  

 Zdravotné stredisko – dostali sme upozornenie od hygieny, aby sa začalo k niektorými 

úpravami v budove ako WC, guma na schodoch a pod., pretože nám môžu zatvoriť 

zdravotné stredisko. Taktiež sa robila pravidelná trojročná revízia hromozvodu a žiaľ 

momentálne je aj hromozvod nevyhovujúci a bude potrebné ho zrekonštruovať, 

nakoľko, ak by došlo k nehode, poisťovňa nám nemusí preplatiť poistku. 

 Autobusové zastávky - projekt je už hotový a taktiež aj stavebné povolenie. 

Momentálne máme k dispozícií rozpočet a začneme pracovať na verejnom 

obstarávaní.  

 Oddychový altánok a tabuľa v rámci cyklotrasy – je naďalej v stave riešenia 

 Odvodnenie ciest v obci v časti Šoltysa a taktiež  pri rodinnom dome č. 135 - už máme 

vypracované konkrétne cenové ponuky a vzhľadom na rozpočet môžeme vykonať      

určité časti odvodnenia  a to pri rodinnom dome súp. č. 135, kde bol problém 

s pozemkom. Ďalšie odvodnenie by sa týkalo v časti obce Šoltysa, kde majitelia domu 

súp. č. 251 súhlasia s prekopaním pozemku a odvodnením. 

V nasledujúcom mesiaci by sme spravili verejné obstarávanie na zhotoviteľa a začali 

s odvodňovacími prácami. 

 Kamery – pravdepodobne v priebehu najbližších mesiacov by sme mali začať s prácou 

na kamerovom systéme, kde budú v okolí obecného úradu a kultúrneho domu 

nainštalované kamery, na ktoré sme získali dotáciu už v minulom roku. 
 

                                         /Uznesenie č. 16/3/2018/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci                          
                                                                   

K bodu 13/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z prítomných poslancov. 
 

K bodu 14/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 17. riadne zasadnutie ukončil. 

 

Vo Veľkom  Lipníku,  29. 6. 2018 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková       ......................................... 
 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


